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https://www.100test.com/kao_ti2020/296/2021_2022__E5_9F_BA_

E7_A1_80_E5_86_99_E4_c7_296030.htm 大多数中国考生的写

作过程不是“写作”过程，而是翻译过程. Therefore, the ABC

approach to improve the writing ability for IELTS candidates would

be the application of the KISSable principle. Keep It Short and

Simple. Please remember, in any language available now, there are

basically two types of information involved in the communication

process. Namely: Action StateAction is actualised by verbs, while

State is shown by nouns, adjs or prepositional phrases. It is strongly

recommended that beginners of English writing start their practice by

using this KISSable approach. Please heed the following examples: 科

技改变了人们的日常生活。食品安全问题始终是一个负责任

的政府应该时刻关心的问题。 由于大多数雅思考生的汉语思

维和汉语的语言能力已经达到了成人的水平（或者很多考试

本身就是成年人），在“翻译写作”过程中出现了现有的英

文水平对付不了比较复杂的汉语思维所产生的中文信息，从

而导致有想法没办法，有思路没门路的尴尬情况。所以刚刚

开始练习的考生可以把自己想法中的主要信息挑出来，分成

是动作还是状态两种类型，使用简单的主 谓 （宾语）结构；

或者主 系动词 表语的模式来练习写作。 比如上文所提的例子

： Science and technology have altered our daily life. A government

should pay attention to food safety. 建议这些类型的考试尝试简

单的英语练习，我会在接下来的blog中按照逻辑的顺序，考

生能够接受的习惯，逐步把基础写作提高的一些技巧跟大家
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